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On April 20, 2018, the Orange County Sheriffs Office {OCSO) requested the Florida Department of Law
Enforcement (FDLE) conduct an investigation into the use of force by Sergeant Bruce Vail and Corporal Randy
Hoviand, which resulted in the death of James Bauduy. The incident occurred near the intersection of Lime
Avenue and West South Street, Orlando, Florida.(OCSO case # 18-036429)

At approximately 2018 hours on April 20, 2018, OCSO's Felony Squad was conducting surveillance in the area
of 621 South Street, Orlando in reference to a homicide suspect being at the location. During the surveillance,
deputies observed the suspect, James Bauduy, sitting at a bus stop in front of the residence. Sergeant Vail
and Corporal Hovland arrived first and began to chase a fleeing Bauduy on foot. During the pursuit, Sergeant
Vail and Corporal Hoviand fired approximately four (4) rounds at Bauduy. Bauduy was struck multiple times
and was pronounced deceased at Orlando Regional Medical Center (ORMC).

On April 25, 2018, Special Agent (8A) Jonathan Stephens received a case file from Detective Granger Prunier
with the OCSO0. Within the file were Computer Aided Dispatch {CAD) files, recordings of radio traffic, and
recordings of 911 calls related to the use of force incident. The following is a summary of those files. For
comprehensive information, the attached files should be referenced:

CAD Notes

All times shown below are at the time the note was entered into the CAD. ‘

Time Notes

20:18:33 | Shots fired

20:19:18 | CC, Units are T12 [present] Req FD

20:19:3 | Nobody outstanding one susp down, rowdy large crowd

20:19:53 | 739 [delivered message] to OPD they are T51 [enroute]

20:21:45 | Code 3 [hurry] responding units

20:22:30 Crowds getting large, OPD 97 {on scenel

20:23:24 | County units 97 {on scenel, oth units can slow down code 2

20:23:54 | Felony units involved in shooting, none of us inj

20:25:32 | Felony units are treating subj down

20:26:26 | OFD 97 fon scene]

All other entries are related to administrative and post use of force activites.
Radio Traffic

Times shown are actual times of fransmission.

Time Transmission

20:18:11 [Gregory McQuitter] * Shots fired, Lime St. South. We're 10-4 s0
far, we're 10-4 lok] so far. Send FD ASAP for a suspect.”

20:18:30 | [Gregory McQuitter] "Send marked units, send marked units. We got a little crowd, but we're 10-4
[ok]. South Lime Street, FD right away.

20:19:.08 | [Gregory McQuitter] "FD, yea roll FD. We're 104 [ok] 50 we need patrol units because there's a
rowdy crowd, were 10-4."

20:19:16 | [Richard Pillay] “Felony 12, CR47. Do we have any outstanding?”

Page 20f 20




20:19:24 [Gregory McQuitter] "We got nobody outstanding we're 10-4 [ok]. We got one suspect down; we
just have a rowdy large crowd. If you hear them in the background so we gonna need some
patrol presence."

20:21:04 [OCSO Dispatch] " Felony12, What other units are 10-12 [on scene] with you?"

20:21:09 [Gregory McQuitter] "Felony 12, Felony 10 and 11. Basically the Felony Squad. | can't count us
out right now but we got a large crowd just get people here please."

20:23:10 [Gregory McQuitter] "Alright county we got county units 97 [on scene].
scene]. "

20:19:24 [Nicholas Cockriel] "Are we involved in the shooting or is that a separate incident?"

20:23:39 [Gregory McQuitter] "The felony units are involved in the shooting but none of us are injured.
The FD is for the suspect. "

20:25:07 [Gregory McQuitter] "Felony units are treating, are medically attending to the target down.
Felony units are treating the suspect down."

20:26:13 [Gregory McQuitter] "County, FD is 10-97 [on scene] now attending to the target."

All other radio traffic was related to post use of force and operational communications.

Sergeant Burce Vail

On April 25, 2018, at 1527 hours, SA Bill Lee and SA Stephens obtained a voluntary, sworn, and recorded
statement from OCSO Sergeant Bruce Vail at the FDLE Orlando Regional Operations Center, 500 West
Robinson Street, Orlando, Florida. Also present was Sergeant Vail's legal counsel, Stewart Cohen. Sergeant
Vail acknowledged that his statement was being given voluntarily and part of an FDLE criminal investigation
into his use of force and not part of any administrative investigation being conducted by the OCSO. Sergeant
Vail also acknowledged that he understood he was free to stop the interview at any point or pause the
interview at any time to speak to his legal counsel. In summary, Sergeant Vail provided the following testimony:

Sergeant Vail has been employed with the OCSO since March of 1994. He is currently assigned to the OCSO
Criminal Investigation Division Major Case Felony Squad and was working in that capacity at the time of this
event. Sergeant Vail was driving a blue Chevrolet Tahoe and wearing shorts, a t-shirt, and an OCSO tactical
vest bearing a Sheriff's Star [badge] and markings of "Sheriff" displayed on the front and back, identifying him
as a law enforcement officer.

On April 19, 2018, Sergeant Vail met with members of the OCSO Homicide Unit to discuss an Attempted
Homicide and Carjacking case involving James Bauduy as a subject. Bauduy attempted to kill a female he had
been dating. Bauduy also was the suspect in the murder of the female's eighty-two-year-old mother. Bauduy
used a handgun during these events. Bauduy's criminal history demonstrated that he was violent and
dangerous. The Homicide Unit detectives requested the assistance of Sergeant Vail's unit to apprehend
Bauduy.

While attempting to locate Bauduy, Sergeant Vail learned that Bauduy had recently been using "crack." A

vehicle Bauduy used was located in the same area of the incident. Surveillance was established on the
vehicle, but after Bauduy did not return to the vehicle, it was towed.
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Sergeant Vail received information that Bauduy was in the area of South Street and Lime Avenue. Felony
Squad members Agent Gregory McQuitter, Agent John Angizer, Agent John Podlesnik, Agent John Mears,
and Corporal Randy Hovland responded to the area. Agent McQuitter established surveillance of the
intersection.

Sergeant Vail received information that Bauduy was at the bus stop at the corner of South Street and Lime
Avenue wearing camouflage pants, a black shirt, and black hat. Agent McQuitter observed an individual
matching the physical and clothing description at the bus stop but could not positively identify him as Bauduy.
Agent Angizer drove past the bus stop and positively identified Bauduy. Sergeant Vail, Corporal Hovland, and
Agent Mears were staged at Terry Avenue and South Street. Sergeant Vail directed Felony Squad members to
approach Bauduy and attempt to apprehend him.

Sergeant Vail stopped his vehicle at the comer of the intersection on Lime Avenue at South Street. As
Sergeant Vail exited and moved around the front of his vehicle, he could hear Corporal Hovland repeatedly
giving commands something like "Police get on the ground." Sergeant Vail drew his handgun and was also
yelling commands as he moved toward Bauduy. He heard someone yelling "Their running, their running."
Sergeant Vail observed two guys, one being Bauduy, move from the bus stop to the north towards the building
and they bumped into one another. Sergeant Vail described the second individual as a shorter, black male,
wearing dark clothing, who ran north between the buildings.

Sergeant Vail described that Bauduy was still preparing to run and Bauduy had turned away from him,
Sergeant Vail either holstered or was holstering his handgun preparing to run after Bauduy. Bauduy stopped
and quickly turned towards Sergeant Vail and pointed his right hand, at shoulder height, directly Sergeant Vail.
Sergeant Vail observed a dark object in his hand but he could not tell what it was. Sergeant Vail observed
Bauduy making a squeezing motion with his hand. Sergeant Vail recalled thinking, "He's trying to make it work,
he's trying to make it work, he's working it, he's trying to fire the gun." Sergeant Vail stated "I hope it's not my
head," believing he was going to be shot in the head and "staring at it waiting for the flash." Sergeant Vail said
he drew his handgun as fast as he couid, although it felt like a long time, and fired one round at Bauduy. After
Sergeant Vail fired his handgun, Bauduy's hands moved to the area of his right hip and Bauduy turned to his
left towards Hovland. Within a second, Sergeant Vail heard someone yelling something at Bauduy and two
gunshots. Bauduy "stagger walked" towards the building.

Sergeant Vail turned to his left to engage someone he observed approaching him until he determined it was
Agent Angizer. Sergeant Vail turned back towards Bauduy who had fallen to the ground on his stomach with
his hands underneath him. Corporal Hovland and Agent Angizer yelled commands for Bauduy to bring his
hands out, to which Bauduy did not comply. Corporal Hovland and Agent Angizer pulled Bauduy's hands out
from underneath him and secured him with handcuffs.

Sergeant Vail turned and saw a crowd begin to approach. While having some difficulty getting to his radio,
Sergeant Vail observed Agent McQuitter with his radio out and directed Agent McQuitter to handle the radio to
report their status and request medical resources. Sergeant Vail assisted in rendering aid to Bauduy. Later, fire
rescue personnel arrived and continued to render aid and transported Bauduy to the hospital.

Sergeant Vail observed a handgun magazine, black in color, with the spring hanging out, and rounds in it lying
on the ground close to the building along with a pair of sunglasses.

Sergeant Vail advised that members of the Felony Squad do not wear body-worn cameras.

Sergeant Vail turned his handgun and extra magazines over to a crime scene investigator after the event. A
crime scene investigator photographed him documenting the clothing and equipment he was wearing at the
time of the event. Sergeant Vail deployed only with his handgun during this event.

Sergeant Vail estimated that he was four to six feet away from Bauduy at the time he fired his handgun at
Bauduy.
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Sergeant Vail said that the crowd that gathered did not encroach close enough to touch Bauduy or members of
the Felony Squad securing or rendering aid to Bauduy.

When asked why he fired his handgun at Bauduy, Sergeant Vail replied, "I thought | was going to be shot. |
had a gun facing me and | thought for sure | was shot."

The interview was concluded at 1603 hours.

Corporal Randy Hovland

On April 25, 2018, SA Stephens and SA Lee conducted a recorded, voluntary, sworn interview of OCSO
Corporal Randy Hovland. Corporal Hovland's legal representative, Stewart Cohen, was also present during the
interview. The interview took place in interview room #1 at the FDLE Orlando Regional Operations Center. The
following is @ summary of that interview:

On April 20, 2018, Corporal Hoviand was performing duties related to his job as a law enforcement officer by
working on the Felony Squad for the OCSO. The Felony Squad was attempting to locate a wanted individual
for armed carjacking and a suspect in a related homicide. Based on information provided by a confidential
informant, the suspect, James Bauduy, was believed to be in the area Lime Avenue and West South Street.

OCSO Agent Gregory McQuitter was conducting surveillance in the provided area and communicated to the
squad members that there was an individual, matching the given description, at the bus stop on West South
Street. Because Agent McQuitter was unable to positively identify the individual as Bauduy, Agent John
Angizer drove by the location and confirmed that it was, in fact, Bauduy at the bus stop. Once Agent Angizer
provided the positive identification of Bauduy, Sergeant Bruce Vail and Corporal Hovland made the decision to
apprehend Bauduy.

Corporal Hovland and Sergeant Vail traveled west on South Street towards the bus stop in their unmarked
agency vehicles. In an attempt to prevent any possible escape, Sergeant Vail drove past the bus stop and
turned north on to Lime Street, before stopping. Corporal Hovland stopped before the bus stop on South
Street. Immediately upon seeing Corporal Hovland stop his vehicle, Bauduy began to flee from the bus stop in
the direction of Sergeant Vail. As he chased after Bauduy, Corporal Hovland shouted commands of, "Stop,
police," at Bauduy.

Shortly after Bauduy started running, Corporal Hovland saw Bauduy change his gait and stance toward the
direction of Sergeant Vail. Corporal Hovland recalled seeing Bauduy raise his arm in the direction of Sergeant
Vail while gripping a black object with silver on top. As Corporal Hovland un-holstered his firearm, he heard a
gunshot and saw Bauduy and the raised object begin to turn in his direction. As Bauduy spun toward him,
Corporal Hovland discharged his firearm at Bauduy until he fell to the ground.

Bauduy fell onto his stomach with his hands underneath him. Corporal Hovland continued with commands for
Bauduy to show his hands but received no response from Bauduy. Agent Angizer moved towards Bauduy and
secured his hands from underneath him. After Bauduy was secured, Corporal Hovland and the other members
of the Felony Squad, who had arrived throughout the incident, began to render aid to Bauduy. It was at this
time that Corporal Hovland saw a loaded handgun magazine on the ground near Bauduy's body. The
magazine was missing the bottom section and its spring was sticking out of it. Corporal Hovland drew a rough
diagram of the scene to provide a visual aid of the area and the involved parties’ locations therein.

Corporal Hovland expressed that when he fired his weapon, he thought himself or Sergeant Vail was going to
get shot by what he perceived a gun in Bauduy's hand and he was in fear for both his and Sergeant Vail's life.
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OCSO Agent Greq McQuitter

On April 20, 2018, at 2241 hours, SA David Snowden and SA Danielle Wiles conducted a voluntary, sworn,
and recorded interview with OCSO Agent Gregory McQuitter. OCSO Detective Miguel Vasquez was also
present during the interview. The interview was conducted in SA Wiles' department issued vehicle while
parked at Terry Avenue and Central Boulevard, Orlando, Florida. The following is a summary of the interview:

Agent McQuitter advised that on April 19, 2018, his squad began looking for James Bauduy, who was wanted
in reference to an OCSO homicide investigation. On April 20, 2018, Sergeant Vail received a possible location
of Bauduy from a confidential informant (Cl) believed to be in the area of 621 West South Street. Agent
McQuitter advised he parked his unmarked vehicle on the south side of West South Street, to conduct
surveillance. Sergeant Vail continued to receive information via telephone from the Cl, who advised Bauduy
had walked out of a residence and was wearing camouflage pants, black t-shirt, and a hat. Agent McQuitter
could see a subject at the bus stop located on West South Street at Lime Avenue in close proximity to his
location. This subject had camouflage pants, black t-shirt, and a hat on, but Agent McQuitter was unable to see
his face. Agent McQuitter advised that Agent Angizer confirmed the subject at the bus stop to be James
Bauduy.

Agent McQuitter advised that Sergeant Vail drove his unmarked vehicle just past the bus stop, Corporal
Hovland stopped just before the bus stop, while Agent McQuitter positioned his vehicle between Sergeant
Vail's and Corporal Hovland's, with the front end of the vehicle facing the bus stop. James Bauduy immediately
took flight on foot towards the building, and Sergeant Vail and Corporal Hoviand gave chase. Agent McQuitter
exited his vehicle and as he was about to give chase, he observed Bauduy aggressively turn his upper body
towards Sergeant Vail who was running behind Bauduy giving loud verbal commands to, "Stop, stop running."
Agent McQuitter advised he then heard two-four gunshots and knew it was Sergeant Vail who had shot
Bauduy.

Agent McQuitter did not see a weapon in Bauduy's hand but after approaching Bauduy who was lying on the
ground, he did observe a gun magazine lying near Bauduy's head. Sergeant Vail and Agent Angizer began
first aid on Bauduy, while other units attempted to deal with crowd control due to several people crowding the
scene. Agent McQuitter only observed one gunshot wound to Bauduy's groin area. Agent McQuitter remained
on scene until Bauduy was transported to the hospital.

OCSO Agent John Podlesnik

On April 20, 2018, at 2354 hours, SA Snowden and SA Wiles conducted a voluntary, sworn, and recorded
interview with OCSO Agent John Podlesnik. OCSO Detective Miguel Vasquez was also present during the
statement. The interview was conducted in SA Wiles' department issued vehicle while parked at Terry Avenue
and Central Boulevard, Orlando, Florida. The following is a summary of the interview:

Agent Podlesnik advised the OCSO Felony squad had been looking for Bauduy since April 19, 2018, due to
him committing a carjacking against his girlfriend. Bauduy attempted to shoot her but the gun did not go off.
Bauduy allegedly then went to his girlfriend's mother's residence and killed her mother. Agent Podlesnik
advised there was an active warrant issued for Bauduy in reference to the case involving Bauduy's girlfriend.

After ending their shift, Agent Podlesnik advised Sergeant Vail received information from an Orlando Police
Department sergeant, who had a confidential informant that knows Bauduy. This confidential informant advised
Sergeant Vail of Bauduy's location. Agent Podiesnik and other squad members were requested to be en route
to the two-story apartments located in the area of Lime Avenue and West South Street, where Bauduy was
supposed to be. Agent Podlesnik was sent to the area of Jackson Sreet and Lime Avenue which is a block
away from the shooting location. Agent Podlesnik advised he began to move into the area of Lime Avenue and
West South Street, upon Agent McQuitter advising he could see Bauduy at the bus stop. Agent Podlesnik
advised all units were trying to arrive at the bus stop at the same time, as an element of surprise due to
previous experiences where suspects tend to “give up" when they feel they are outnumbered. Agent Podlesnik

Page 6 0f 20



advised he saw movement from the bus stop area and subjects running back towards the building. Sergeant
Vail and Agent John Angizer were giving verbal commands to, "Show me your hands, show me your hands."
As Agent Podlesnik rounded the corner, he could hear three to four gunshots. Agent Podlesnik advised he did
not see Bauduy until he rounded the corner and Bauduy was already on the ground. Sergeant Vail kept asking,
"Where's the other guy? There is a second guy. Where's the gun at?" Then a large group of people began to
crowd the scene. Agent Podlesnik was able to get some of the people to move back. Agent Podlesnik then got
his first aid kit and assisted in rendering first aid. Agent Podlesnik advised Bauduy did moan a little bit but
never stated anything. Agent Podlesnik attempted to use his blood clot kit, to clot some of the buliet wounds on
Bauduy until EMS arrived on scene. Agent Podlesnik observed a loaded gun magazine lying next to Bauduy's
hat. There was unknown caliber ammunition inside the magazine. Agent Podlesnik advised Agent John
Angizer continued CPR while he held pressure on the bullet wounds until EMS arrived on scene.

Agent Podlesnik advised prior to the shooting the sun was out, but it did get dark out very quickly. Due to the
sun going down, Agent Podlesnik felt it was hard to determine which officer was talking while they were all
trying to render first aid because they were in close proximity to each other and the crowd continued to gather
around them. Agent Podlesnik did observe two subjects running from the bus stop area, but could only tell one
male had camouflage pants on and that the other subject was taller. The second individual seen running from
the bus stop was never located. Agent Podlesnik remained on scene until Bauduy was taken to the hospital.

OCSO Agent John Mears

On April 20, 2018, at 2334 hours, SA Snowden and SA Wiles conducted a voluntary, sworn, and recorded
interview with OCSO Agent John Mears. OCSO Detective Miguel Vasquez was also present during the
statement. The interview was conducted in SA Wiles' department issued vehicle, while parked at Terry Avenue
and Central Boulevard, Orlando, Florida. The following is a summary of the interview:

On the night of April 19, 2018, the Felony Squad began working an investigation into locating a homicide
suspect (James Bauduy). On April 20, 2018, Agent Mears advised they were called due to information coming
in that Bauduy was in the area of Lime Avenue and West South Street, at the bus stop. As the units
approached, a perimeter was established until an Agent could confirm Bauduy was the person sitting at the
bus stop. Agent Mears advised the description provided was camouflage shorts, black t-shirt, and a hat. Upon
the confirmation that Bauduy was in fact seated at the bus stop, Sergeant Vail, Corporal Hovland, and Agent
Mears all began to move in. Agent Mears advised upon exiting his vehicle, he heard Sergeant Vail yelling at
Bauduy, "Get on the ground, Get on the ground!" Agent Mears advised Bauduy started to run, and Corporal
Hovland began to give loud verbal commands to Bauduy. Agent Mears advised Bauduy started running and
stopped running approximately three different times, all while officers were giving loud verbal commands.
Agent Mears remembered seeing an unknown black male wearing a hoodie, run towards Bauduy and say
something to him. At that time Bauduy began to run with the unknown black male towards the building until
they ran into each other. Corporal Hovland was in front of Agent Mears when Agent Mears heard three
gunshots. Agent Mears was focused on the unknown black male as he rounded the corner of the building, but
upon losing sight of him, he refocused on Bauduy. Agent Mears remembered seeing an unknown item fall from
Bauduy's hand when Bauduy and the unknown black male ran into each other on the corner of the building.

At the time of the shooting, Agent Mears did not know who had fired their gun. Agent Mears assisted in taking
Bauduy into custody and assisted in keeping the crowd of people away. Agent Mears was able to identify the
item he observed fall to the ground, to be a loaded pistol magazine (unknown caliber) and the magazine spring
was hanging out of the bottom.

OCSO Agent John Angizer

On April 20, 2018, at 23:23 hours, FDLE SA Ted Silberstein conducted a voluntary, sworn, and recorded
interview with OCSO Agent John Angizer. The interview was conducted inside SA Silberstein's assigned FDLE
vehicle in the parking lot at Central Boulevard and North Terry Street. Also present during the interview was
OCSO Detective Nate Taylor. The following is a synopsis of the interview:
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Agent Angizer is assigned to the OCSO Felony Squad. The team was attempting to locate a suspect (James
Bauduy), who was wanted in a homicide that occurred the previous day. The team members were Sergeant
Bruce Vail, Corporal Randy Hovland, Agent John Podiesnik, Agent Greg McQuitter, and Agent John Mears.
Information was received that Bauduy was in the area of a bus stop at South Street and Lime Avenue in
Orlando. Agent Angizer observed Bauduy at that location and transmitted the information over his radio to the
other deputies. Agent Angizer heard Agent McQuitter transmit over the radio that he too observed Bauduy at
that location. Sergeant Vail then transmitted an order to the team to move in and apprehend Bauduy at the bus
stop.

Other team members drove up to Bauduy's location in a westbound direction on South Street while Agent
Angizer approached in his vehicle in a southbound direction on Lime Avenue along the side of a building. As
the team members approached the bus stop, Agent Angizer saw Bauduy run from the bus stop, and Sergeant
Vail ran after Bauduy. After seeing Baudy run and Sergeant Vail run after Bauduy, Agent Angizer's view was
obscured by the building. Agent Angizer exited his vehicle and started running in the direction of Bauduy and
Sergeant Vail. As Agent Angizer was running, he heard Sergeant Vail shout verbal commands, but he did not
recall specifically what the commands were. Agent Angizer then heard three to four gunshots. Agent Angizer
did not see who fired the rounds because his view was obscured by the building. When Agent Angizer reached
the bus stop area, he observed Bauduy on the ground. Sergeant Vail and Corporal Hovland were standing at
the bus stop near Bauduy. Agent Angizer then handcuffed Bauduy with Corporal Hovland's assistance. Agent
Angizer observed a magazine from a firearm on the ground next to Bauduy, but he did not know if the
magazine contained any rounds. Agent Angizer did not see a firearm. Agent Angizer did not see Sergeant Vail
or any of the other team members with their firearms drawn prior to hearing the gunshots. Agent Angizer had
his firearm drawn when he initially exited his vehicle, but holstered it when he started to run.

Upon turning Bauduy over, Agent Angizer observed blood on Bauduy's waist and chest area, and Bauduy was
unresponsive. Agent Angizer did not hear Bauduy make any verbal comments or threats leading up to the
gunshots, or after being shot. Agent Angizer did not hear Sergeant Vail make any comments other than the
commands Agent Angizer heard during the foot pursuit. Agent Angizer went to his vehicle to move it closer and
retrieve his first aid equipment. Agent Angizer then administered first aid including cardiopulmonary
resuscitation (CPR) to Bauduy. Bauduy started breathing momentarily several times while CPR was being
administered, but he never regained consciousness.

Agent Angizer did not have a body-worn camera (BWC), nor did he obtain any video or photographs with his
cell phone. Agent Angizer drew a diagram of the scene.

On May 2, 2018, SA Stephens and SA Lee conducted voluntary, sworn interviews of Orlando Fire Department
(OFD) Firefighters/Paramedics, who assisted in the medical treatment of James Bauduy. The interviews were
conducted at the Orlando Fire Department Headquarters in downtown Orlando. The following is a summary of
those interviews:

Firefighter/Paramedic Carlos Tavarez responded to the scene at Lime Avenue and South Street after the
scene had been deemed secure. Firefighter/Paramedic Tavarez described a very dimly lit and crowded scene
with lots of onlookers. Firefighter/Paramedic Tavarez recalled that Bauduy was pulseless when he arrived at
the scene. According to Firefighter/Paramedic Tavares, Bauduy was handcuffed in the rear when he arrived
and was unsecured by the OCSO agents to more effectively render aid. In order to better assess Bauduy's
condition, Firefighter/Paramedic Tavarez cut Bauduy's clothes from his body. Firefighter/Paramedic Tavares
observed what he believed to be a gunshot wound on Bauduy's right hip. Firefighter/Paramedic Tavares also
performed Cardio Pulmonary Resuscitation (CPR) on Bauduy while on scene.
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Firefighter/Paramedic Tavares did not observe any physical encroachment from the onlookers or see anything

remarkable about the scene. Bauduy did not regain consciousness at any time while Firefighter/Paramedic
Tavarez was treating him.

Firefighter/Paramedic Justin Hartley arrived at Lime Avenue and South Street and witnessed officers
administering CPR to an unresponsive Bauduy. Firefighter/Paramedic Hartley took over medical care from the
officers and observed no pulse on Bauduy. Firefighter/Paramedic Hartley was told by one of the surrounding
officers that Bauduy had been shot by an officer. Firefighter/Paramedic Hartley did not observe anything that
resembled a weapon but he stated he was not looking for items of that nature.

Firefighter/Paramedics Hartley and Tavarez transported Bauduy to Orlando Regional Medical Center via
Orlando Fire Department's ambulance R001.

'On April 23, 2018, at 1450 hours SA Snowden and SA Wiles conducted a voluntary, sworn and recorded
interview with @¥eaéwesiirme at 318 Lime Street Orlando, Florida. The following is a summary of the interview:

A%me advised he owns the residence located at 318 Lime Street and on April 20, 2018, he was there to change
out the door lock on the downstairs front door. e owns the entire residence, but the top floor is divided into
individual apartments, which are rented to unidentified tenants. AWme observed two officers exit unmarked
vehicles, wearing what he described to be short pants and an "Army," style uniform. Alsme.was unable to
provide a description of the officer's vehicles but could see blue emergency lights activated in the vehicles.
Bauduy was sitting at the bus stop but then took off running upon the officers exiting their vehicles. Aime could
hear the officers yelling, "Stop! " A&® advised Bauduy then stopped up against the building and that is when
he heard gunshots. While speaking with ##me, he continually made a motion utilizing both of his hands when
referencing the gunshots. Amme would demonstrate holding both arms out and firing; utilizing the motion of
someone firing a rifle or shotgun, but upon further questioning, he could not provide any description of the
weapons. Mmme was unable to advise the time of the day the incident took place but advised it was light
outside. sl could see the officers rendering first aid/CPR on Bauduy until EMS arrived on the scene.

e never walked across the street to get a closer view of the scene but estimated more than one hundred
people were around the outside of the crime scene tape. Awe. advised the apartment tenants did come out to
see what had occurred and were in close proximity to the shooting location. «4me identified a female who had
defecated on herself as a possible eyewitness that resided in an apartment next to the shooting location.

On April 23, 2018, SA Stephens and SA Lee returned to Lime Avenue and South Street to search for any
additional witnesses. SA Stephens conducted a sworn, recorded interview with iiliewssingess, who recalled
her account of the incident. Segments of Sugmmsts statement were unintelligible and could not be understood by
SA Stephens, but the following is a summary of that interview:

Bwwga stated that she saw some vehicles come up and then they (OCSO agents) said "stop," and then he
(Bauduy) put his hands up and that's when they (OCSO agents) shot him. Later in her interview, v alleged
that the "officers” didn't say anything and that the surrounding neighbors said, "Stop, that man ain't got no
gun”. BegRn states again that "they (OCSO agents) ain’t said stop, or put your hands up, or nothing".
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On April 23, 2018, at approximately 1435 hours, SA Lee obtained a voluntary, sworn and recorded statement

from Guiniisgmmeag outside of 621 W. South Street, in Orlando, Florida. In summary, Js¥mi» provided the
following testimony:

JumL. was at the bus stop with an individual known to her as "New York" [James Bauduy]. Bauduy had just
"taken a hit" when the officers jumped out and said "Get down, get down," and "We scattered.” “eemeh said
that "When he [Bauduy] turned, he seen the wall, then when he came around, just as he was coming around
his hands were about this high up (abdomen/chest level) the officer just started spraying it and every time he
shot him blood just skeet out his chest " Then he [Bauduy] fell down.

While Bauduy was down the officer put his foot on him and then handcuffed him. Then the officers walked
around and didn't try to revive him. The police did not render aid and it took the ambulance forever to get there.

The crowd started to shout and it got a little wild. J&m=#¥ referred to the officers, saying, "They let us know,
okay, we done killed him, if ya'll don't get your asses back we'll shoot one of ya'll."

good sense you give yourself up."

Jemmpi said that they saw the officers riding around but Bauduy did not say anything about the police looking
for him.

i said that, "The one that come out the car, the one that shot him said, 'Get down, get down." .
said she heard four shots and that the officer that shot him got out of a gray or silver Charger. She later said
that two officers shot.

JewwPh said Bauduy fell on his back and the officer rolled him over to handcuff him. Bauduy didn't have
anything on him but a crack pipe and some dope.

“eaeph said they tried to go up to Bauduy but the officers kept the crowd away, and no one was able to get
close enough to touch him.

segeph only knew Bauduy by his street name of New York. He did not live in the area, he came here to smoke
crack. Jmaeeh felt that it was an unnecessary killing, they should have let the law or the system deal with him,
and they didn't have to kill him.

VTR

On April 20, 2018, SA Stephens and SA Lee contacted Wieeecaer in front of 318 Lime Avenue while
canvassing the area for witnesses to the use of force incident. Nebewmme indicated he witnessed the incident
from his second-floor window facing Lime Avenue.

e stated that a white car approached the bus stop in front of 621 W. South Street and two officers
exited the vehicle and ordered the guy wearing "khaki long pants" [Bauduy], who was at the bus stop, to "Stop
or come over here." When the officers approached Bauduy, he ran towards the building past the yellow pole.
Two to four officers, wearing khaki pants, were following him. They [police] told him [Bauduy] to stop but he
tried to run away.

Memwusx! claimed he heard around four shots, however, when he reenacted the shooting, he demonstrated
eight shots. After wecve™t| heard the shots he observed Bauduy fall to the ground.
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PSwemmm described that the two shooting officers searched Bauduy on the ground after he was shot and did
not find anything. RewEEEwd said that two officers in a Jeep arrived two minutes after the shooting and
searched Bauduy again and they dropped something. Fusssweems could not describe what the object was or
what the individuals looked like who dropped the object.

At the onset of the interview and several times throughout, "ewewmes referenced the crime scene and the
“trash” all over the scene. feasessw alleged that the officers threw the trash on the ground to make it look like
a bad area or a drug area. The items that Messewmmes referred to were used medical supplies and packaging.
REIDWE 2gain referenced that the responding "ambulance" dropped "stuff" all over the area.

RemwmelRt was prevented from answering any more questions when he was escorted into the house by an
unidentified acquaintance away from the Special Agents.

Nt

On April 24, 2018, at approximately 1157 hours, SA Lee and SA Stephens obtained a voluntary, sworn and
recorded statement from Mﬂ@at 1814 Riley Avenue, Orlando, Florida.

<spmwte has known "James" [Bauduy] since 2010. Both of their families are from Haiti. ts@®e. said that for the
past two weeks, James was having emotional problems because something happened to his daughter and he
got back on drugs. tsmsee indicated that when James used drugs he "twitches," which she demonstrated by
moving her arms quickly back and forth from side to side, and maybe that made the officers think James was
trying to pull something. ‘smess. recalled that before the police arrived, she observed James twitching or
fidgeting and thought to herself that he should not be moving like that outside because the police would stop
him.

Emwete initially indicated that she was in the apartment next door to where the shooting happened. ismgte later
described that she was standing outside the apartments, near the sidewalk close to Terry Avenue, between
twenty-five to thirty yards east of the bus stop. ismambels attention was first drawn to this incident by officers,
one wearing a green uniform, walking up to the area. Shortly thereafter, officers showed up in vehicles "from
every direction."

wsate said that before the police arrived, James was getting high. wesée described James as “fidgeting” prior
to the use of force incident. e stated James was both sitting and standing at the bus stop when the
officers handcuffed him. meete said that James wasn't reaching for anything, "To my knowledge he was
already in handcuffs," and, "They didn't have to shoot him like that." kel stated that James was in handcuffs
when he was shot.

awaete did not hear James or the officers say anything during the shooting.

keweete said there were three other people at the bus stop with James, but could not remember their names.
tsewwte- described one was a homeless man wearing a white T-shirt. Referring to the other people at the bus
stop with James, Wimse#e said they took off.

beemie indicated the police were surveilling the area because earlier somebody called the police and reported
that James had a gun.

‘eamste knew of no one else that witnessed the incident who would talk to law enforcement.
msite felt that what happened was wrong and that is why she approached Sheriff Demings.

The interview was concluded at 1226 hours.

Page 11 of 20



Orlando Police Department Confidential Informant

On June 14, 2018, SA Stephens and SA Lee conducted a voluntary, sworn, and recorded interview with
Orlando Police Department (OPD) Confidential Informant (Cl), BD2015. The Cl's identity was verified prior to
the interview by SA Stephens and SA Lee. Also present at the interview was OPD Detective Andre Howard.

On April 20, 2018, the Cl advised she/he was in the area of the use of force incident, but did not see or hear
any portion of the event.

On April 20, 21 and 23, 2018, Special Agent Supervisor (SAS) Andrew Watts, SA Stephens, SA Lee, SA
Silberstein, SA Dale Crosby, SA Snowden, and SA Wiles conducted neighborhood canvasses of Lime Avenue
and West South Street to search for witnesses to the officer involved use of force. Many neighbors and
onlookers were unwilling to give any information about either the incident or themselves.

The incident occurred in front of 621 West South Street. This address is a group of three apartment buildings.

621 W. South Street

Apartment #1

On April 20, 2018, SA Silberstein spoke with {sisskensi®n at 621 West South Street, Apt. 1, Orlando.
Tertilien stated that she was sleeping and did not hear or see anything in regards to the use of force incident.

On April 21, 2018, at 0133 hours, SA Lee knocked on the door and received no answer.
On April 21, 2018, at approximately 1410 hours, SA Lee contacted a male, who identified himself as diih

#wier, who stated he was not present at the time of the incident. John said that his mother, DO esiion,
rents the apartment and she was not at home at the time of the incident either.

Apartment #2

On April 20, 2018, SA Silberstein attempted to make contact with the residents of 621 West South Street, Apt.
2, Orlando. SA Silberstein could not make contact with anyone at the residence and left a business card.

On April 21, 2018, at 0133 hours, SA Lee knocked on the door and received no response.

On April 21, 2018, at approximately 1415 hours, SA Lee knocked on the door and received no answer.
Apartment #3

On April 20, 2018, SA Snowden and SA Wiles knocked on the door and received no answer.

On April 20, 2018, SA Silberstein knocked on the door and received no answer.

On April 21, 2018, at 0133 hours, SA Lee knocked on the door and received no answer.

Apartment #4

On April 21, 2018, at 0133 hours, SA Lee knocked on the door and received no answer.

On April 21, 2018, SA Snowden and SA Wiles contacted a female who stated she did not witness any of the
events leading up to the shooting incident.
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Apartment #5

On May 16, 2018, SA Lee knocked on the door and received no answer.

Apattment #6

On May 16, 2018, SA Lee knocked on the door and received no answer.

Apartment #7

On April 20, 2018, SA Silberstein spoke with Alenemeer@mansmm at 621 West South Street, Apt. 7, Orlando.
Coleman shared with SA Silberstein that he heard 4 gunshots but did not see anything related to the use of
force incident.

On April 21, 2018, at 1430 hours, SA Lee knocked on the door and a male voice answer saying "I'm busy" and
refused to come to the door.

Apartment #8

On April 20, 2018, SA Silberstein spoke with AwisisEtzskeen at 621 West South Street, Apt. 8, Orlando.
Jackson disclosed to SA Silberstein that she heard someone yelling commands to "get your hands up" then
heard approximately 5 gunshots but did not see the shooting. Jemiws®s recalled that she looked outside and
saw a deputy administering Cardio Pulmonary Resuscitation (CPR) to a subject on the ground. On April 21,
2018, at 1428 hours, SA Lee contacted ilmshlidiiasss who said he heard three to four shots and then came
outside. When Vvllisge came outside he observed someone handcuffed. Wikemse-said that he "heard that he
ran till he couldn't run no more and they shot him with his hands up." Wikesass told SA Lee there was no one
else in the apartment. .

At 1430 hours, after Wilissms walked away, SA Lee knocked on the door again. A male
answered by voice but would not come to the door.

Apartment #9

On April 21, 2018, at 0133 hours, SA Lee knocked on the door and received no answer.

Apartment #10

On April 21, 2018, at 0133 hours, SA Lee knocked on the door and received no answer.

On April 21, 2018, at 1428 hours, SA Snowden and SA Wiles contacted a black male who declined to give his
name, but said he was not at home at the time of the shooting.

630 West South Street

On April 21, 2018, at approximately 0010 hours, SA Lee contacted Jewm=@twsw=imtx who stated he did not
hear or see any events leading up to the shooting incident.

On April 23, 2018, SAS Watts spoke with an unidentified, elderly black female at 630 South Street, Orlando.
The female indicated that she did not see, hear, or otherwise witness any events surrounding the shooting
incident on April 20, 2018. The female declined to provide her name, and spoke to SAS Watts through the
screened door,

638 West South Street
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On April 21, 2018, at 0010 hours, SA Lee knocked on the door at 638 West South Street and did not get a
response.

On April 23, 2018, SAS Watts Spoke with SpwiEuEdimizese at 638 West Street, Orlando. GHEmisess indicated
that she heard gunshots, but did not witness the shooting or any events leading up to the shots. Chambers
indicated that a number of law enforcement vehicles arrived, and that she then called news stations Channel 9
(left @ message) and Channel 13 (already aware and on their way).

On April 23, 2018, SAS Watts spoke with Otrtigmimmes at 638 West South Street, Orlando. IPwee stated that
he heard shots, came outside, and was told by deputies to back away. Jones did not witness the shooting or
any events leading up to the shots, and went back inside as directed.

On April 23, 2018, SAS Watts spoke with Peeylewes@per at 638 West South Street, Orlando. 4@ was in the
backyard when she heard gunshots. When SgeT walked to the front, other police officers arrived and put up
crime scene tape. Suse¥ did not witness the shooting or any events leading up to the shots. Other people were
present with Sg@when SAS Watts spoke to her, but none agreed to speak with SAS Watts. One male asked
SAS Watts to give a business card to #4%Sr in case someone wanted to talk.

308 Lime Avenue

On April 21, 2018, at approximately 0110 hours, SA Lee knocked on the door and did not get a response.
312 Lime Avenue

On April 21, 2018, at 0056 hours, SA Lee contacted SamelS=Emmiier who stated she was at the washette and
not at home at the time of the shooting incident.

318 Lime Avenue

On April 20, 2018, SA Stephens contacted WNoeRessmen® who provided a voluntary, sworn, and recorded
statement which is documented in the above interview.

On April 21, 2018, at 0015 hours, SA Lee spoke to a male, later identified as Fiesimmmane, who indicated he
owned the building and was repairing an électrical problem. FiSeaesn said that the "Police, the Duke Boys,
wearing army uniform shorts chased the subject and just shot him." +mssese did not provide any further
information at that time. However, SA Danielle Wiles and SA David Snowden obtained a sworn statement from
Hermane which is documented in the above interview.

West South Street

On April 23, 2018, at approximately 1435 hours, SA Stephens contacted EeRauiwRe. \who provided a
voluntary, sworn, and recorded statement which is documented in the above interview.

On April 23, 2018, at 1435 hours, SA Lee contacted SEnpiigsdeaeph Who provided a voluntary, sworn, and
recorded statement which is documented in the above interview.

CSl! Report

On June 29, 2018, SA Stephens received the crime scene report from the Orange County Sheriff's Office. The
report was authored by Crime Scene Investigator (CSI) Junella Uadan and contained supplemental reports by
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CSI Supervisor Susan Mears, CSI Chelsea Johnson, and CS| Amiee Sloat. The following is a summary of
those reports. The complete reports should be referenced for further detail:

CSI Uadan's report outlined her activities at the scene as she photographed the involved members of the
OCSO, photographed in and around the crime scene, and collected the following items from the crime scene
for evidence:

Taqg # OCSO Item # Description

W61257 1 Two pieces of yellow t-shirt

W61257 2 Two pieces of black long sleeve shirt/jacket ‘

W61257 3 Green hanes boxer briefs

W61257 4 One pair of camo cargo pants, "Ring of Fire" size large

W61257 5 One green lighter

W61257 6 VW GTI key fob with two keys and key chain "cessna"

W61257 7 One orange lighter

W61257 8 Tic-Tac container w/blood

W61257 9 Blue "Orlando" hat

W61257 10 Pair of black "FOX" sunglasses

Tag # OCSO Item # Description

W61258 1 Speer .45 Auto + P fired catridge casing

W61258 2 Speer .45 Auto + P fired catridge casing

W61258 3 Speer .45 Auto + P fired catridge casing

W61258 4 Speer .45 Auto + P fired catridge casing

W61258 5 PB Cal 9 PARA 15 round capacity magazine & 15 FC 9mm Luger live
rounds

W61258 6 Projectile

W61258 7 Dark blue long sieeve shirt

W61258 8 Tactical medical pouch containing medical supplies

The following items were collected from the Medical Examiner’'s Office:

Tag # OCSO Item # Description

W61374 | 1 LEA DNA card for James Bauduy

W61374 | 2 Vial said to contain head hair from James Bauduy

W61374 | 3 2 vials said to contain left and right hand fingernail clippings
W61374 | 4 Vial said to contain projectile from left buttock

W61374 | 5 Envelope said to contain foreign object from right hand
W61374 | 6 4 bags from left/right hands and left/right feet

W61374 | 7 Bag said to contain socks

W61374 | 8 Bag said to contain shoes

W61374 | 9 Neosporin ointment

CSI Supervisor Mears documented her involvement in conducting the collection and exchange of firearms from
the involved OCSO members in addition to the round counts of the collected firearms. CSI Supervisor Mears
collected the following items:
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Sergeant Bruce Vail

Tag # OCSO ltem # | Description

W61369 |1 One Glock .45 caliber handgun, model 21 Gen4, serial# XUC757 with attached
light

W61370 | 2 One chambered round Speer 45 Auto + P

W61370 | 3 One magazine from gun containing 12 rounds Speer 45 Auto +P

W61370 | 4 One spare magazine from gun belt containing 13 rounds Speer 45 Auto +P

W61370 |5 One spare magazine from gun belt containing 13 rounds Speer 45 Auto +P

Corporal Randy Hovland

Tag # OCSO Item # | Description

wW61370 1 One Glock .45 caliber handgun, model 21 Gen4, serial# XVW277 with attached
light

W61370 2 One chambered round Speer 45 Auto + P

W61370 3 One magazine from gun containing 10 rounds Speer 45 Auto +P

W61370 4 One spare magazine from gun belt containing 13 rounds Speer 45 Auto +P

W61370 5 One spare magazine from gun belt containing 13 rounds Speer 45 Auto +P

CSI Sloat took 3D images of the crime scene and surrounding area with the use of a FARO 3D scanner.

On April 22, 2018, CSI Johnson responded to the Orange County Medical Examiner's Office to obtain
fingerprints from James Bauduy for identification purposes.

On May 24, 2018, CSI Sloat, with assistance from the OCSO Aviation unit, took aerial photographs of the
scene and surrounding area.

On 04/27/2018, Special Agent Jonathan Stephens was provided evidence collected from the scene by OCSO
Crime Scene Supervisor Susan Mears. The transfer was documented on OCSO Property Forms. The following
items were transferred from OCSO to FDLE for evidentiary analysis:

FDLE Item # Description

JS1 Glock model 21 gen 4 (Hovland)

JS2 SPEER 45 AUTO + P Chambered round (Hovland)

JS3 Glock magazine with 10 live .45 auto cartridges (Hovland)
JS4 Glock magazine with 13 live .45 auto cartridges (Hovland)
JS5 Glock magazine with 13 live .45 auto cartridges (Hovland)
JS6 Glock model 21 gen 4 (Vail)

JS7 SPEER 45 AUTO + P Chambered round (Vail)

JS8 Glock magazine with 12 live .45 auto cartridges (Vail)

JS9 Glock magazine with 13 live .45 auto cartridges (Vail)
JS10 Glock magazine with 13 live .45 auto cartridges (Vail)
JS11 LEA DNA card

Js12 Fired projectile recovered from left buttock of James Bauduy
JS13 Floor plate of a handgun magazine

JS14 Projectile (Marker 6)
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FDLE item # Description ]
Js15 SPEER .45 AUTO + P Fired Cartridge Casing (Marker 1)

JS16 SPEER .45 AUTO + P Fired Cartridge Casing (Marker 2)

Js17 SPEER .45 AUTO + P Fired Cartridge Casing (Marker 3)

JS18 SPEER .45 AUTO + P Fired Cartridge Casing (Marker 4)

J319 PB Cal 9 PARA 15 round capacity with 15 live 9mm cartridges

All received items were checked, repackaged, and submitted into FDLE's Barcoded Evidence Analysis
Statistics and Tracking (BEAST) system.

Firearms Laboratory Report

On 5/10/2018, Special Agent (SA) Jonathan Stephens was provided an FDLE Laboratory Report from Crime
Laboratory Analyst Amy Siewert, concerning all firearms related evidence submitted. The report contained the
following findings:

FDLE item# Description

1 (JS1) One 45 Auto caliber Glock model 21 Gen4 semiautomatic pistol with serial number
XVW277

2 (JS3) One magazine and ten 45 Auto caliber cartridges

3 (JS6) One 45 Auto caliber Glock model 21 Gen4 semiautomatic pistol with serial number
XUC757

4 (JS8) One magazine and twelve 45 Auto caliber cartridges

6 (JS12) One fired bullet

7 (JS13) One magazine fioorplate portion and one magazine floorplate retainer

8 (JS14) One fired bullet

9-12 (JS13-JS18) | Four fired 45 Auto caliber cartridge cases

RESULTS:

JS1, JS3 The pistol was test fired using the JS3 magazine and was found to be functional. Two of the
JS3 cartridges were used to test fire the pistol. The remaining cartridges were not further
examined.

JS6, JS8 The pistol was test fired using the JS8 magazine and was found to be functional. Two of the
JS8 cartridges were used to test fire the pistol. The remaining cartridges were not further
examined.

JS12, JS14 The buliets could neither be identified nor eliminated as having been fired from the JS1
pistol, the JS6 pistol or the same firearm as each other due to damage and a lack of
agreement or disagreement of individual characteristics.

JS13 Items were not further examined.

JS15-JS17 The cartridge cases were identified as having been fired in theJS1 pistol.

JS18 The cartridge cases were identified as having been fired in the JS6 pistol.

Biology Laboratory Report

On July 3, 2018, Special Agent Jonathan Stephens was provided an FDLE Laboratory Report from Senior
Crime Laboratory Analyst Shawn Shawn Johnson. concerning all biological evidence submitted. The following
is @ summary of the report and its findings:
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RESULTS:

hA_gency Exhibit # Description
JS11 [DNA card represented as being from James STR DNA analysis was performed on a sample from
Bauduy] Exhibit JS11 utilizing the GlobalFiler PCR Amplification
Kit. A complete DNA profile was obtained from Exhibit
JS11
JS19a [Magazine] Samples from Exhibits JS19a and JS19b were collected
JS19b [15 live rounds] in an attempt to determine the possible handler of these

exhibits. STR DNA analysis was performed on samples
from Exhibit JS19a and JS19b utilizing the GlobalFiler
PCR Ampilification Kit. The same complete DNA profile
consistent with a male individual was obtained from
Exhibits JS19a and JS19b. This DNA profile matches
the DNA profile from James Bauduy (JS11). The
observed DNA profile is greater than 700 billion times
more likely to occur if the sample originated from James
Bauduy (JS11) than from an unrelated individual.

On April 21, 2018, Special Agent Supervisor Bill Lee and Special Agent (SA) Jonathan Stephens attended the
autopsy of James Bauduy. The autopsy was performed by the District Nine Chief Medical Examiner, Joshua D.
Stephany, MD, at the Ninth District's Office of the Medical Examiner.

On July 18, 2018, SA Stephens received the Report of Autopsy for James Bauduy. The following is a summary
of the findings contained within the report:

Manner of Death: Homicide

Cause of Death: Gunshot wound to the peivis
Toxicology: Positive testing for Cocaine Metabolites
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Law Enforcement Witnesses

ASAC Rich Piccininni

SA BillLee

SAS Danny Warren
SAS Andy Watls » SA Dave Snowden
SA Jonathan Stephens (Case Agent) » SA Danielle Wiles

"> SA Tim Doucette

_* 8A Ted Siib

» Sergeant Bruce Vail » Corporal Randy Hoviand

» Agent Greg McQuitter » Agent John Mears

> Agent John Podlesnik » Agent John Angizer
Civilian Witnesses
Carlos Tavarez, Paramedic 78 West Central Boulevard, Orlando, FL 32801
Justin Hartley, Paramedic 78 West Central Boulevard, Orlando, FL 32801
Hermane Aime 318 Lime Street Orlando, FL 32805
Beverly Brown 318 Lime Street Orlando, FL 32805
Camilla Joseph 621 W. South Street, Orlando, FL 32805
Wilkins Rosemond 4525 W. Oakridge Road, Orlando, FL 32809
Mary Lucate 1814 Riley Avenue, Orlando, FL 32805

The Florida Department of Law Enforcement (FDLE) has completed a comprehensive investigation into the
use of force by Orange County Sheriffs Office Sergeant Bruce Vail and Corporal Randy Hovland. This
presentation of facts is based on faw enforcement witnesses, civilian withesses, and physical evidence. FDLE
submits this investigative summary to the Cffice of the State Attorney for their review and disposition.

| swear that the foregoing is a true and accurate summary of facts either personally known to me, or derived
from statements provided to me or to other law enforcement officers during the course of this investigation.
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SWORN to and SUBSCRIBED

Jonathan Stephens, Special Agent
Florida Department of Law Enforcement
Orlando Regional Operations Center
500 West Robinson Street

Orlando, Florida 32801
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this day of July, 2018

(Notary Public or LEO)



